
Algemeen:
- Programma Quarantaine is programmatisch ingericht.
- Doelgroepen meer meenemen in aanpak. Ontbrak nog wat in document. Daar concrete

resultaten aan verbinden. (Werd later geklaard toen hij zag wat de zes doelgroepen zijn.)

Communicatie:

- Veel scherper inzoomen op handelingsperspectief. Wat doe je niet als je in

quarantaine/isolatie moet?
- Nog wat dingen... niet meegeschreven. Navragen bij 51208
Sociaal:

- Bestaande initiatieven moeten beter worden benut. Quarantainegids is er niet voor niets.

Laat de GGD die dan ook uitdelen.

- Indexnabellen moet in alle stadia. Niet alleen in eerste en tweede fase BCO. Capaciteit blyjft
groter door één en ander aan Rode Kruis over te laten. Dat moet dus ook echt. Er moet dus

voldoende capaciteit zijn om in alle fases na te bellen, al is het alleen sociaal.

- Iedereen moet nagebeld worden. Niet te terughoudend. Gewoon doen, niet alleen bij
toestemming. Desnoods regelen we een juridische basis als dat nodig is.

- Quarantainecoaches en Ready2Help al in de brief meenemen. Moet wel kunnen, dus even

afstemmen met GGD.

- Staat nu 1n sociale stuk dat we op dag 3, 5S en 7 nabellen. Moet anders als de quarantaine
naar 5 dagen gaat.

Reizigers:
- We gaan morgen in persco zeggen dat BCO ers en Apppers per 1 december kunnen testen.

Per 1 januari ook reizigers. Dan moet die app live wil eerder live, om al lerend te

ontwikkelen. Daarom voor het einde vh jaar live communiceren, ‘dan zit je altijd goed’.
- App is geen app, maar site. Moet goed gecommuniceerd worden dat registratie eenvoudig
is.

Financieel:

- Voucher moet uitgedeeld worden door quarantainecoaches. Dat is tof om te doen.

- Belangrijk om een onderscheid te maken tussen vouchers voor afhaal en vouchers voor

bezorging. Laatste moet enige optie zijn.
- Vouchers verder uitwerken. Onder de oppervlakte. Gewoon zeggen dat we ermee bezig
zijn.

Wettelijk:
- Strafrechtelijke route wordt niet gebruikt en met gewenst. Alternatief is bestuursrechtelijke
route, maar daar zit veel weerstand. Is dus een stevige stap nodig naar FEE Moet met

5.1.2 besproken worden. Die moet met andere DG’s overleggen, waaronder

bijv. REI.

- Het verhaal vertelt anders als je al zoveel aan ondersteuning doet.

- Het is een systeemfout dat we dit niet kunnen in NL. Niet alleen in coronatijd, maar

iiberhaupt.
- Invoering misschien in een pilot? Dat is kwestie van afspraak maken me|
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